

Repealed: 2005-01-01

Abrogé : 2005-01-01

THE PUBLIC SCHOOLS ACT
(C.C.S.M. c. P250)

LOI SUR LES ÉCOLES PUBLIQUES
(c. P250 de la C.P.L.M.)

**Allowable Assessment Differential Regulation
(2004)**

**Règlement de 2004 sur l'écart permis en
matière d'évaluation**

Regulation 60/2004
Registered April 15, 2004

Règlement 60/2004
Date d'enregistrement : le 15 avril 2004

Allowed differential for 2004

1 The differential to be allowed for the year 2004 between education farm and residential assessment and other assessment in determining the rates of levies to be imposed in that year on the education total school assessment under subsections 181(2) and (3) of *The Public Schools Act* is 11.94 mills.

Écart permis pour l'année 2004

1 L'écart permis pour l'année 2004 entre l'évaluation agricole et résidentielle à des fins d'éducation et l'autre évaluation pour la détermination des taxes imposées pendant l'année, en vertu des paragraphes 181(2) et (3) de la *Loi sur les écoles publiques*, sur l'évaluation scolaire totale à des fins d'éducation est de 11,94 millièmes de dollar par dollar d'évaluation.

Repeal

2 The *Allowable Assessment Differential Regulation (2003)*, Manitoba Regulation 76/2003, is repealed.

Abrogation

2 Le *Règlement de 2003 sur l'écart permis en matière d'évaluation*, R.M. 76/2003, est abrogé.

Coming into force

3 This regulation is deemed to have come into force on January 1, 2004.

Entrée en vigueur

3 Le présent règlement s'applique à compter du 1^{er} janvier 2004.

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba

04/04

Repealed version
Repealed: 1 Jan. 2005

This is not an official copy.

Version abrogée
Date d'abrogation : le 1er janv. 2005

Il ne possède pas de caractère officiel.